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Tisztelt Elnökeink, 

Kedves Mónika és Rebeka! 

 

Az Allergia-parlagfű kerekasztal részvevői nevében köszönjük az elmúlt évek áldozatos munkáját. 

Jó érzés volt egy igazi kerekasztal mellett ülve, hasznos munkát végezni Magyarország parlagfű 
fertőzöttségének csökkentéséért. A sok különböző szakterület együttműködését megkövetelő prob-
léma megoldása nem is képzelhető el másként, mint egymás szempontjainak türelmes megismeré-
sével, folyamatos információcserével és közös cselekvési stratégia keresésével. Nyolc ülésünk, a 
sok előadás, szakanyag és a javaslataink tanúsítják, hogy a kerekasztal hasznosan tevékenykedett. 

A parlagfű nincs tekintettel képviselőválasztásra, kormányalakításra, a jövőben éppen úgy fog nö-
vekedni, mint eddig. A terjedése elleni teendők, beleértve a kerekasztal munkáját, változatlanok 
maradnak. Szeretnénk, ha tavasszal együtt folytathatnánk. A most következő időszakra eredmé-
nyességet és személyes sikereket kívánunk. 
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